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«Ναι μεν, αλλά». Επιφυλάξεις ΣΥΝΔΔΕ&L για τις
διατάξεις του Πολυνομοσχεδίου για την
εφοδιαστική αλυσίδα

2018/01/12 16:43 στην κατηγορία LOGISTICS

Σε κάποια συμφωνεί, σε άλλα διαφωνεί. Ο ΣΥΝΔΔΕ&L σημειώνει ότι χαιρετίζει τις
όποιες προτεινόμενες ρυθμίσεις του Πολυνομοσχεδίου, οι οποίες κινούνται σε θετική
κατεύθυνση και αποσκοπούν στην απλοποίηση της  διαδικασίας έκδοσης έγκρισης της
εγκατάστασης, καθώς και απλούστευσης άσκησης των δραστηριοτήτων των
εταιριών Logistics ως κέντρων αποθήκευσης και διανομής (ΚΑΔ).

Από την άλλη, υπογραμμίζει ότι, σύμφωνα με τις  διατάξεις του ν.4302/2014 αλλά και
με τις  νέες – συμπληρωματικές σχετικές διατάξεις του υπό ψήφιση νομοσχεδίου, δεν
προβλέπονται ριζικές λύσεις, αναφορικά με την αδειοδότηση των συναφών εταιρειών
π.χ. στον Ασπρόπυργο σε επίπεδο εγκατάστασης και λειτουργίας, λαμβάνοντας υπόψη
την δημιουργηθείσα επενδυτική δραστηριότητα, σημειωτέον ελλείψει άλλων
καταλλήλων χώρων, που ανέπτυξαν οι συγκεκριμένες αυτές εταιρίες τα προηγούμενα
χρόνια και την συμβολή τους στην εθνική οικονομία.

Η παρέμβαση του ΣΥΝΔΔΕ&L

Στο ογκώδες πολυνομοσχέδιο έχουν ενσωματωθεί άρθρα, τα οποία αποσκοπούν όπως
αναφέρει ο συντάκτης τους, σε ρυθμίσεις για την εφοδιαστική, παραδεχόμενος με
αυτό τον τρόπο, ότι εξακολουθούν να υπάρχουν θέματα ρυθμίσεων του κλάδου της
εφοδιαστικής αλυσίδας-Logistics, παρ’ όλη την ψήφιση του ν.4302/2014 πριν από τρία
χρόνια περίπου.

Ο Σύνδεσμος μας χαιρετίζει τις όποιες προτεινόμενες ρυθμίσεις, οι οποίες κινούνται
σε θετική κατεύθυνση και αποσκοπούν στην απλοποίηση της  διαδικασίας έκδοσης
έγκρισης της εγκατάστασης, καθώς και απλούστευσης άσκησης των
δραστηριοτήτων των εταιριών Logistics ως κέντρων αποθήκευσης και διανομής
(ΚΑΔ).

Παρ’ όλα αυτά υπάρχουν ζητήματα, τα οποία εξακολουθούν να είναι σε γραμμή
αναμονής για την επίλυση τους.

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η περίπτωση της εξαιρετικά πολύ μεγάλης



συγκέντρωσης εταιριών Logistics βόρεια του άξονα της Αττικής οδού και αλλού,
κυρίως όμως στην περιοχή του Ασπροπύργου.

Σύμφωνα με τις  διατάξεις του ν.4302/2014 αλλά και με τις  νέες – συμπληρωματικές
σχετικές διατάξεις του υπό ψήφιση νομοσχεδίου, δεν προβλέπονται ριζικές λύσεις
αναφορικά με την αδειοδότηση τους σε επίπεδο εγκατάστασης και λειτουργίας,
λαμβάνοντας υπόψη την δημιουργηθείσα επενδυτική δραστηριότητα, σημειωτέον
ελλείψει άλλων καταλλήλων χώρων, που ανέπτυξαν οι συγκεκριμένες αυτές εταιρίες
τα προηγούμενα χρόνια και την συμβολή τους στην εθνική οικονομία.

Με τις σχετικές διατάξεις του υπό ψήφιση νομοσχεδίου (άρθρο 163) λαμβάνουν
«παράταση ζωής» για δύο (2) χρόνια συνεχίζοντας να βιώνουν έτσι  ένα ιδιότυπο
καθεστώς ομηρίας.

Το πρόβλημα είναι πολύ σοβαρό και κατά την γνώμη μας αποτελεί μια βραδυφλεγή
βόμβα, η οποία όταν θα σκάσει θα επιφέρει σημαντικές συνέπειες στην αγορά των
Logistics.

Αναμένουμε να ξεκαθαριστούν οι  διατάξεις των άρθρων 160,161 κ.α με μελλοντικές
ΚΥΑ, οι οποίες θα πρέπει να εξασφαλίσουν απλές και πρακτικές λύσεις για την
προώθηση του επιχειρείν.

Τέλος θα θέλαμε να εκφράσουμε την απογοήτευση μας ως θεσμικός φορέας και ως
επαγγελματική ένωση που εκπροσωπεί στην συντριπτική τους πλειοψηφία τις
εταιρείες που δραστηριοποιούνται στον ευρύτερο κλάδο της εφοδιαστικής -logistics
και που απασχολούν χιλιάδες εργαζομένους, γιατί δεν κληθήκαμε μαζί με άλλους
συναφείς φορείς, να συμμετάσχουμε έγκαιρα σε κάποιας μορφής διαβούλευση ή
κατάθεση των απόψεων μας στις επιτροπές συζήτησης της Βουλής, όπου εξ’ όσων
γνωρίζουμε προσκλήθηκαν άλλοι φορείς και επαγγελματικές ενώσεις για να
καταθέσουν τις απόψεις και τους προβληματισμούς τους για τα ζητήματα των δικών
τους κλάδων.

Είναι απαράδεκτο και βαθιά αντιπαραγωγικό σε ένα ογκωδέστατο πολυνομοσχέδιο
1500 σελίδων να μην καλούνται να εκφέρουν άποψη οι επαγγελματίες ενός κλάδου,
ενώ αυτό τίθεται προς ψήφιση.

Ο Σύνδεσμος μας θα συνεχίσει να παρακολουθεί τις εξελίξεις και να παρεμβαίνει
στοχευμένα όπου θεωρεί απαραίτητο,  για την προάσπιση των καλώς νοουμένων
συμφερόντων των μελών.


